

Intellio and Aia Software join forces on the Canadian software market

Intellio, a Canadian IT consulting firm specializing in assisting organizations in the design and implementation of business solutions, is delighted to announce its new partnership agreement with customer communications software specialist, Aia Software. Aia is the vendor and developer of ITP (Intelligent Text Processing), a customer communications management platform for document creation and output management.

Aia Software's inclusion within Gartner and Forrester reports created a significant increase in the interest of ITP technology as a viable business solution. To ensure that the use of ITP spreads beyond European borders even more, Aia started looking for partnerships overseas. The new partnership with Intellio aligns with Aia's ambition to be actively present in the North American market.

Intellio chose to partner with Aia Software because of its status as an industry leader in the development of customer communications management solutions specialized in empowering businesses with interactive document generation capabilities. Intellio's extensive market research reinforced Aia's comprehensive solution as unique and without parallel, within the North American market.

Eric Bourret, Vice President of Business Solutions at Intellio said: "We are very excited about this new partnership with Aia Software; we are convinced that Aia's superior ITP solution will be of great benefit to our existing and future clients. We feel that Aia's advanced superior suite of products is a natural fit within Intellio's Strategic Business Solutions portfolio."

Leon Pillich, director International Business Development at Aia Software said: "We are very enthusiastic about joining forces with Intellio. This new and highly valued partnership makes it possible for us to enter the Canadian market and show Canadian companies and organizations the great benefits ITP has to offer, improving customer communications management through proven technology and standardized software."

About Intellio

Intellio is a leading Canadian IT Business Solutions firm focused on assisting companies and organizations in the design and implementation of innovative business solutions, using advanced technology and information systems best suited to specific client business goals. Intellio is proud to transform ideas into practical solutions that can have a real impact on its clients' business success. Intellio contributes to the optimal performance and success its clients by ensuring all its work focusses on results, while maintaining the highest level of service and quality.

www.intellio.ca

About Aia Software

Aia Software is the global developer and supplier of the ITP Document Platform, the leading solution for the production and distribution of business-critical document output based on application data. Established in the Netherlands in 1988, Aia Software has grown from serving local Benelux and wider European markets to become a truly global player through partnerships with complementary technology providers and resellers, and through its growing network of international regional centers. Aia Software's ITP Document Platform is currently used by over 1000 organizations in more than 30 countries worldwide.

www.aiasoftware.com

Renseignements :

Eric Bourret, VP Solutions d'affaire, Intellio
Email : eric.bourret@intellio.ca Tel : 514-360-1000 x 210

Intellio et AIA Software unissent leurs forces sur le marché du logiciel canadien

Intellio, une entreprise qui se spécialise en conception et mise en œuvre de solutions d'affaires, est heureuse d'annoncer son nouveau partenariat avec le spécialiste en logiciels de communications AIA Software. AIA Software est le fournisseur et développeur de la solution ITP, une plateforme de gestion de communications client créée pour faciliter la gestion, la création et la production de documents.

Étant acclamée dans des rapports d'analyses de firmes telles que Gartner et Forester, la solution a été propulsée à travers le monde. En vue de soutenir la demande pour le produit et faciliter l'intégration d'ITP au-delà des frontières européennes, AIA a misé sur une stratégie de développement de partenariats à l'étranger. Le nouveau partenariat avec Intellio s'aligne bien avec l'ambition d'AIA, activement présents dans les marchés nord-américains.

Intellio a choisi de s'associer avec AIA Software en raison de son statut de chef de file dans le développement de solutions de gestion des communications client, spécialisées dans l'autonomisation de l'entreprise, plus précisément en génération de documents interactifs. Une étude de marché faite par Intellio a su démontrer que la suite de solution complète d'AIA Software est unique et innovatrice au sein du marché nord-américain.

Eric Bourret, vice-président des Solutions d'affaires pour Intellio, a déclaré: « nous sommes très enthousiastes de ce nouveau partenariat avec AIA Software. Nous sommes convaincus que la solution ITP d'AIA Software apportera de nombreux avantages à nos clients existants et futurs. Nous croyons que la solution avancée et supérieure d'AIA est un choix naturel au sein du portefeuille des Solutions d'affaires stratégiques d'Intellio ».

Leon Pillich, Directeur développement du Commerce International pour AIA Software a déclaré: "nous sommes très enthousiastes de joindre nos forces à celles d'Intellio. Ce partenariat stratégique rend possible le développement du marché Canadien et permettra de démontrer aux entreprises et organisations canadiennes, tous les grands avantages de la solution ITP, grâce à une technologie éprouvée et standardisée logiciel."

À propos d'Intellio

Intellio est une firme de Solutions d'Affaires canadienne qui accompagne les entreprises et organisations dans la conception et la mise en œuvre de solutions d'affaires innovatrices. Intellio intègre des systèmes d'information et les technologies les mieux adaptées aux objectifs d'affaires de ses clients. Eric Bourret, vice-président des Solutions d'affaires pour Intellio, déclare « Intellio est fier de transformer les idées en des solutions pratiques qui ont un réel impact sur la réussite commerciale de nos clients. Notre travail repose principalement sur les résultats, et nos clients peuvent compter sur la qualité et un service professionnel. »

À propos d'Aia Software

AIA Software est le développeur et fournisseur de la plateforme de Document ITP (Intelligent Text Processing), la solution la plus innovatrice pour la production et la distribution de document. Créée aux Pays-Bas en 1988, la solution ITP a propulsé AIA Software en tant que joueur mondial grâce à ses partenariats stratégiques avec des fournisseurs de technologies complémentaires et des revendeurs, et ce, à travers un réseau croissant. AIA Software aide actuellement plus de 1000 organisations dans plus de 30 pays dans le monde entier.

www.aiasoftware.com

Renseignements :

Eric Bourret, VP Solutions d'affaire, Intellio
Email : eric.bourret@intellio.ca Tel : 514-360-1000 x 210